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Storm i Op mistklassen! 
E er flere år med korona 
problemer fikk vi endelig en mer 
normal seilsesong 2022.  

Vi har ha  høy ak vitet på Søly og 
seiling er jo nærmest bli  en 
helårsidre  og for våre aller mest 
ivrige jolleseilere så har det bli  
flere turer l bla Italia og utlandet 
gjennom vinteren for å trene l 
sesongen.  

På Søly startet sesongen i april og 
vi hadde da blant gleden av å 
ønske velkommen l vårsamling i 
regi av NSF.  

Seilsesongen startet for alvor med 
Stor NC i Moss 1. mai helgen. Det 
var mange båtklasser blant annet 
Op mist, Feva, Laser, 29ér, IQ foil 
mv. Det ble et flo  arrangement 
med flo  vårvær og fine forhold 
for seiling.  Tirsdager i Søly har 
som dligere sesonger vært preget 
av jolleseilere og Navigare seilere i 
skjønn forening.  

For Op mistseileren Storm 
Kopperud har det vært en hek sk 
sesong med mye seiling og ikke 
minst reising. Storm har ligget i 
Norgestoppen i Op mistklassen i 
flere år og han ble ta  ut l å 
representere Norge og Moss i VM i 
Tyrkia. Det gikk veldig bra, og 
Storm endte på en 32 plass hvilket 

er en meget sterk prestasjon i 
denne klassen. Storm er nå gå  
over i 29ér klassen og det blir 
spennende å følge han fremover. 

Ny  av året var at vi fikk etablert 
et ungdomslag i J/70 og de trente 
målbevisst fra april og ut 
sesongen.  De var også med i 
Ungdomsligaen for J/70 og det blir 
spennene også å følge denne 
satsningen fremover. Seniorlaget 

l Moss i J/70 har også lagt bak 
seg en sterk sesong, selv om det 
ikke ble topp 3 i år. De e laget har 
nå gi  beskjed om at de ikke s ller 
i 2023 og jeg håper andre 
Mosseseilere vil overta plassen i 
Seilsportligaen. 

Samarbeidet med Soon om J/70 
har vært en suksess og vår 
satsning på denne klassen 
fortse er i 2023. Det ligger nå fast 
en båt i hhv Moss og Soon. Den 
tredje båten som vi eide, er solgt 

l noen ivrige rega aseilere i 
Moss.  

Tur og hav og kjølbåtsiden har ha  
en flo  sesong. Det har vært 
mange fine rsdagskvelder på 
Værla, men vi må jo også trekke 
frem at Navigares primus motor 
Øyvind ble årets shorthanded 
seiler i Norge. Det er en sterk 
prestasjon da det er mange 

dyk ge seilere som satser på 
shorthanded.  

Noen har kanskje lagt merke l at 
vi flere kvelder har ha  besøk av 
Mikael Khei fra Vindski  i Øs old. 
Han har organisert seiling for 
flyktninger fra Ukraina. Det har 
vært mange foreningsmedlemmer 
fra Moss som har s lt med båter 
og det har vært en flo  opplevelse 
for alle som har delta . Tusen takk 

l Mikael for hans iherdige innsats 
for folk som trenger et pusterom 
og en posi v opplevelse i 
hverdagen.  

Det flo e seilsportanlegget vårt 
har skapt li  hodebry og 
bekymring for styret også i 2022. 
Stormskaden vi fikk på moloen 
høsten 2020 er fortsa  ikke 
reparert.  Det har vært mange 
møter og ikke minst søknader l 
offentlige instanser om å få lov l 
å igangse e utbedringsarbeidene. 
I skrivende stund er arbeidene i 
gang og det blir deilig å få lagt 
de e arbeidet bak oss. Stor takk l 
Anleggsutvalget, havnesjef og ikke 
minst Aksel for stor innsats med å 
lose de e vik ge prosjektet i havn. 

 

God seilsesong l alle! 

 

 

Hovedstyrets leder 

Truls har ordet 
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Årsmelding fra Hovedstyret 

 

Hovedstyret har i foreningsåret 
2022 avholdt 8 styremøter. 
Hovedstyre har stå  for den 
daglige dri en av foreningen, og 
utvalgslederne har ha  funksjonelt 
og økonomisk ansvar for sine 
respek ve grupper.  

Moss Seilforening hadde pr 
februar 2023 609 medlemmer, 
hvilket er på nivå med dligere 
periode. Foreningens midler er 
beny et og forvaltet i samsvar 
med vedtak fa et på ordinært 
årsmøte.  

Regnskaps- og budsje unksjonen 
er godt organisert og det utøves 
en forsvarlig økonomistyring i 
foreningen.  

Samarbeid med og bidrag fra 
næringsliv og 
s elser/foreninger/Moss 
Kommune har gi  vik ge bidrag l 
finansering av foreningen. Helly 
Hansen har vært foreningens 
hovedsponsorer, men vi har også 
få  økonomisk stø e bla fra 
MossIA.  

 

 

HAVN, HUS OG ANLEGG  

Anleggsutvalget har arbeidet godt 
gjennom året med å vedlikeholde 
anlegget vårt på Søly. Særlig fokus 
har vært på prosjektet med å 
utbedre stormskaden på moloen 
fra 2020. Det har vært en 
langvarig prosess med å få på 
plass nødvendige godkjennelse fra 
myndigheter/offentlige instanser. 
De e er nå på plass og prosjektet 
er i gang.  

Det arbeides også med også med 
flere andre større og mindre 
prosjekter og det vises l 
anleggsutvalgets redegjørelse for 
mer informasjon om de e.  

Vår energiske havnesjef har 
sammen med anleggsutvalget 
organisert vellykkede dugnader i 
2022 med svært god oppslutning. 

AKTIVITETER  

2021 har som vanlig vært ak vt 
med en rekke ak viteter både i 
jollegruppa og i Tur og hav. 
Hovedstyret er veldig glad for at vi 
nå ser ut l å ha lagt Covid bak oss 
og at 2022 var et mer normalt år 

på Søly for barn, ungdom og 
voksne.  

Vi har ha  flere vellykkede 
arrangementer på Søly gjennom 
sesongen som har vært l glede 
for både deltakere og 
stø epersonell/foreldre mv.  

Resultatene på rega abanen har 
også veldig bra og vi må trekke 
frem Storm Kopperud sin 
deltakelse i VM i Tyrkia i Op mist 
og hvor han endte på en meget 
sterk 31plass.  Vi har også en 29ér 
båt som har satset hardt gjennom 
sesongen og oppnådd gode 
resultater. Det blir spennende å 
følge den fremover. Ungdomslagte 
vårt i J/70 klassen deltok i 
Ungdomsligaen og vi heier på 
deres videre satsning fremover.  

Det er også gledelig å se at vi i år 
igjen har klart å samle et stort 
antall kjølbåter l vennskapelig 
dyst rundt Revlingen. Det ble også 
et spennende og flo  
klubbmesterskap. Vi må heller ikke 
glemme at Øyvind Knudsen ble 
årets shorthanded seiler! 

J/70 har vært organisert noe 
annerledes i 2023. Foreningen 

Hovedstyret har bestå  av: 

 Leder Truls Holm Olsen 
 Nestleder Geir Pe ersen 
 Kasserer Ståle Nerland 
 Styremedlem Wilma As ng 
 Leder anleggsutvalg Trond Halvard Andersen 
 Leder ak vitetsutvalg Ole Gudbrann Hempel 
 Varamedlem Mathias Molla  
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valgte å selge en av tre båter og 
dere er har vi ha  1 båt liggende 
fast i hhv Son og Moss. Båten i 
Moss har primært vært brukt av 
våre ungdomsseilere, men vi håper 
at vi får flere seilere med på de e i 
2023. 

Det henvises for øvrig l 
årsberetningen fra 
Ak vitetsutvalget for y erligere 
detaljer. 

Hovedstyret vil l slu  takke 
medlemmer, foreldre, llitsvalgte, 
trenere, arrangører og dommere 

for det store arbeidet og 
engasjement som er nedlagt for 
Moss Seilforening. Deres bidrag 
har vært helt uvurderlig for at vi 
har kunnet gjennomføre med s l. 
Dere er foreningens vik gste 
drivkra . 

 

 

Truls Holm Olsen Geir Pettersen 
Leder Nestleder 

 

 

Ole Gudbrand Hempel Trond Hallvard Andersen 
Leder Aktivitetsutvalg Leder Anleggsutvalg 

 

 

Wilma Stiansdatter Asting Ståle Nerland 
Kommunikasjon  Kasserer  
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Årsmelding fra anleggsutvalget 

 

Anleggsutvalget har i 2022 bestå  
av Odd Inge Skarbø, Truls Nymoen 
og Trond Hallvard Andersen. 
Havnesjef Gunn Rodal møter fast i 
anleggsutvalget. Tommy Dyhr 
Petersen har dessverre fly et fra 
Moss, men var ak v i anleggs-
utvalget frem l sommer 2022.  

Anleggsutvalget har ansvar for 
dri , vedlikehold og utvikling av 
havn, bygninger og tomtearealer, 
samt materiell og utstyr kny et l 
de e. Ansvar for materiell og 
utstyr som brukes i de sportslige 
ak viteter ligger under 
Ak vitetsutvalget.  

Gjennom året 2022 har 
anleggsutvalget brukt mye energi 
på moloprosjektet e er storm-
skaden høsten 2020. De e har 
vært en krevende prosess med 
mye byråkra  og nye krav l miljø 
og kvalitetssikring fra både 
kommune og statsforvalteren, som 
igjen har medført l økte 
kostnader og utse elser. Sam dig 
har Viken Sjøtjeneste (VST) som 
MS har skrevet kontrakt med bli  
kjøpt opp av Repstad Anlegg AS 

(RA). Kontrakt signert med VST har 
bli  overført l RA. Stats-
forvalteren har gi  oss frist for 
ferdigs llelse av arbeidene med 
mudring og u ylling av masser i 
sjø innen 15. mars. Per skrivende 
stund er det planlagt ferdigs llelse 
av prosjektet innen 15. mars 2023. 
Anleggsutvalgt takker Aksel 
Ellefsen for hans engasjement som 
prosjekt-ansvarlig. 

I 2021 gjorde vi en større 
utbedring av truck rampen pga. at 
grunnen begynte å synke, noe som 
medførte at trucken fikk store 
bevegelser på båtene under 
kjøring. Det viste seg at 
betongfundamentet ikke var 
dimensjonert godt nok. Nye 
arbeids tegninger av betong-
fundament ble utarbeidet og vi 
fikk u ørt arbeidet i sommer 
2022. Vi fikk en ekstra kostnad på 
betongdekket, men grave- og 
asfaltarbeidene fikk vi dekket på 
garan .  E er opptak av båter høst 
2022 ser det ut som at den nye 
betong fundamentet holder. Stor 
takk l Truls Nymoen som ledet 
de e prosjektet. 

Anleggsutvalget har holdt en 
streng kostnads kontroll i 2022 
pga. molo prosjektet og faren for 
uforutse e kostnader.  

Vi håper at det blir økonomi l å få 
utbedret vanntrykket i havna i 
løpet av 2023. Det gjenstår å få 
gravd ned ny kum for lkobling av 
vann l nye rør som allerede ligger 
i bakken (gjort sam dig som kabel 
prosjekt 2021).  

Utleie av klubbhuset hadde vi i 
2022 et veldig godt år. Interessen 
for å leie klubbhuset er høy, og vi 
er i den situasjonen at mange 
forespørsler må avises pga. 
allerede utleid. 2023 ser like bra 
ut. Inntektene for 2022 gikk godt 
over budsje . De e fordi vi hadde 
basert budsje  med stor usik-
kerhet pgq. korona situasjonen.  

I 2022 økte også gjesteleie 
inntektene for ikke medlemmer. 
De e er gledelig, og vi håper 
denne trenden fortse er for 2023. 
Vik g at vi fortse er å snu skiltet 

l grønt når vi ikke bruker 
båtplassen og at vaktene viser stor 
gjes rihet og er behjelpelig 
ovenfor gjestene. Folk snakker, og 
et godt rykte vil øke inntektene på 
gjesteleie. 
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Fellesdugnad ble gjennomført 11. 
juni. Denne gang med ustabilt vær, 
men likevel med et godt resultat. 
Vi fikk ryddet søppel både over og 
under brygger, på grøntområder 
og på parkeringsplassen. Det ble 
ryddet og klippet gress, hekk og 
busker og by et gamle brygge-
plank. Ut mot gjestebrygga ble det 
bygget ny  rekkverk og på 
trebryggene ute på G-molo og 
mellom G- og F-brygge ble sig 
re et opp og forsterket. Ellers ble 
det renset og malt redningss ger, 
parkbenker, opplagsstø er og mye 
mer.  

En dugnadsgruppe med «grønne 
fingre» har gjennom sesongen 
frisert hekker og gresskanter e er 
behov.  

Vår staselige signalmast er i gode 
hender takket være 
«Signalmastens venner». Masten 
ble dlig på våren, gjenoppreist 
e er en grundig overhaling forrige 
vinter. Hovedmast, toppmast, rå 
og gaffel ble sjekket for råte, 
pusset, lakkert og malt. Sjakler 
beslag og koblinger ble kontrollert 
og det ble montert nye stag og 
noe tauverk. Rå og gaffel tas ned 
hver vinter, og hele masten tas 

ned for en grundig overhaling 
hvert 5. år.  

Og l slu  en spesielt stor takk l 
de som sent på høsten trådde l 
med å anlegge ny plen på området 
nord for signalmasten. Med svært 
god hjelp fra Inga Robøle Hegge og 
Svend Morten Jensen, og hans 
maskiner, har vi få  både ny 
gangs  og et flo  plenområde.  

6 februar 2022 

 

- Anleggsutvalget
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Årsmelding fra Jollegruppa 

 

OPTIMISTENE 

Seilsesongen 2022 ble 
gjennomført med normal trening 
hele sesongen, kun med de siste 
Corona-restriksjoner som påvirket 
innetreninger i januar og februar. 
Oppstart på seilforeningen og på 
vannet var allerede midten av 
mars, med ordinære treninger for 
alle fra rsdag e er påske (19. 
april) frem l «Mamma&Pappa»-
seilas torsdag før høs erien 29. 
september, med kun 
sommerferien som avbrudd.  

På grunn av NC1 ble arrangert i 
Moss 1. mai helgen, ble kun 1 av 3 
Øs old Cup’er avholdt, da den 
siste i august i Fredrikstad. 

Vi hadde en fin avslutning før 
sommeren med blåskjellssuppe og 
sosial samling. 

Sommerseilskolen var, som vanlig, 
svært populær også i år med 4 
ukers lbud l alle i kommunen. 
De e resulterte igjen i en god 
nybegynnergruppe i august, med 
mange nye barne- og 
foreldreansikter som hadde få  
øynene opp for seiling. 

For første gang, deltok Moss 
Seilforening på Moss kommunes 
"Ak vitetsdagen" i Nesparken 3. 
september, med god rekru ering 
av nye medlemmer! 

Vi gjennomførte også et sosialt 
arrangement på Søly med 
overna ng i klubbhuset 17. 
september, med seiltrening, leker, 
spill, RIB-tur l Peppe’s, film og 
kos. Med rundt 10 deltagere og 2 
overna ende foreldre, var de e 
svært godt mo a  av barna, og en 
ønsket gjentagelse fra 2021! 

E er høs erien, i oktober, startet 
igjen innetreningene på Reier 
skole, meg god deltagelse og 
morsomme ak viteter som 
skøyter og innebandy, helt frem l 
desember.  

Seilsesongen ble avslu et på 
tradisjonelt vis med «Grøtseilas» 
10. desember, med god deltagelse. 

Vi hadde gode resultater og 
deltagelse på rega aer og 
konkurranser «utaskjærs» i 2022, 
bl.a. på forskjellige NC’er, 6 
deltagere på NM i Arendal, 
deltagere i Nordisk Mesterskap i 
Finland, EM i Danmark og l og 
med en deltager på VM i Op mist i 
Bodrum, Tyrkia. 

I llegg hadde vi god deltagelse på 
årets pinseleir i Tønsberg. 

29ER 
Sesongen 2022 startet dlig med 
NSFs vårsamling hos oss. Helgen 
e er bar det l treningssamling på 
Garda i påsken. Våre to båter var 
der sammen med en båt fra 
Bærum og en del italienere. Godt 
fornøyde med 6 dagers seiling 
sa e vi kursen hjem. E er Garda 
fortsa e bare en av våre å seile. 
Slik ble det l høsten hvor vi fikk 
en båt l i klubben og en l fra Son 
som ble med på våre treninger.  

I mai og utover fortsa e det med 
NC1 i Moss, Pinseleir i Tønsberg, 
Europacup i Kiel og NM i Breivik 
før de gled inn i en velfortjent 
ferie. Europacupen i Kiel ble 
kanskje vårens seilemessige 
høydepunkt med store felt og 
mange rega aer.  

I slu en av sommerferien var det 
9 dager med EM i Rungstedt i 
Danmark. Også det ble en stor 
opplevelse med mange båter og 
utrolig mange starter. Vinden 
varierte fra det helt rolige opp l 
«reddes det som reddes kan». I alt 
en flo  erfaring med en god 
utvikling i kapasitet, teknikk og 
tak kk. Erfaringen kom godt frem i 
NC3 hvor vår båt dominerte hele 
feltet. Li  feiltolking av regler førte 

l en 2. plass. Under NC4 var den Norges Cup 1 i Moss 
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andre av våre også med og begge 
kom godt ut av rega aen.  

De siste rega aene og samlingene 
var egentlig en forberedelse l 
neste sesong. Som i 2021 deltok vi 
i Olympic Class Rega a i 
Stockholm og NSFs høstsamling på 
Hvasser. Begge steder ble det 
høstet gode erfaringer og formen 
var y erligere bedre. Årets sesong 
ble offisielt avslu et med rundens 
siste Eurocup på Garda. Vi dro 
hjem me e og fornøyde. Båtene 
dro videre l Barcelona for å stå 
klare l julens treningssamling ved 
Middelhavet. Den 
treningssamlingen hører l neste 
sesong. 

Kort oppsummert: 

 NSFs vårsamling i Moss 
 Treningssamling på Garda 
 NC1 i Moss 
 Pinseleir i Tønsberg 
 Europacup i Kiel 
 NM i Breivik 
 EM i Rungsted 
 NC3 i Sande ord 
 NC4 i Tønsberg 
 Olympic Class Rega a i 

Stockholm 
 NSFs Høstsamling på Hvasser 

 Europacup på Garda 
 

J/70  UNGDOMSGRUPPA  
Sesongen 2022 startet re  e er 
påske med trening rsdager og 
torsdager. Gode erfaringer fra 
2021 ble ta  med videre og Jan 
Steven Johannessen har fungert 
som trener for godt mo verte 
ungdommer, i llegg har 
ungdommene drevet egen-trening 
de gangene seilforeningen ikke har 
klart å s lle med trener.  NSF 
annonserte seilsportsliga for 
ungdom i samme format som for 
de voksne. Dermed ble målene for 
2022 raskt sa . 5 ungdommer 
deltok i strålende vær, men lite 
vind, i Ålesund 3.-4. september og 
4 stk deltok i skikkelig ruskevær i 
Åsgårdstrand 1.-2. oktober. Første 
rega aseiling har vært knallgod 
læring for alle selv om de gode 
resultatene uteble. I Åsgårdstrand 
ble det vist veldig gode takter e er 
hvert som de lærte hvor de skulle 
hente inn d og posisjoner. 
Seilerne var godt fornøyde med 
erfaringen og klare på å satse mot 
bedre resultater neste år. Vi har 
allerede meldt på en båt i 

Seilsportligaen for 2023 med 
rega a i Arendal og Åsgårdstrand. 

Treningene har ha  li  ujevn 
deltakelse gjennom 2022 med en 
kjerne på 3-4 stykk som er med 
hver gang, samt 2-3 som bare 
trener torsdager. De e er li  lite, 
vi må bruke 2023 l rekru ering 
av ungdom (og voksne) l klassen. 
Sesongavslutningen søndag 30. 
oktober ble brukt l seiling l Son 
og lbake med Jan Steven og 
Frelsesarméens Colin Archer-
skøyte før li  Pizza på Peppes. 

SOMMERSEILSKOLEN 
Årets sommerseilskole startet 
friskt med langt flere barn enn 
planlagt. Ferieklubben i Moss og vi 
hadde begge stå  for påmelding 

l sommerseilskolen og det fant vi 
ut bare noen få uker før oppstart 
av den første uken. De e var 
egentlig veldig heldig da begge 
parter opplevde li  lav påmelding. 
Men sammen ble de e helt supert 
og med 48 forventningsfulle barn. 
Trener-teamet var også sporty som 
fant en løsning på organiseringen. 
Resten av seilskole ukene var 
preget av høyere påmelding enn 
forventet den 2. uka, mens slu en 
på ferien var preget av færre enn 
normalt. 

Ny  av året var at vi hadde eget 
opplegg for barn fra Kasper 
flyktningmo ak. 
Tilbakemeldingene var veldig gode 
og her har vi bidra  l gode 
opplevelser for barn som har ha  
det u ordrende.

  

Sara og Agnes i 29er 
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Årsmelding fra Tur og Hav 

 

I 2022 har Tur & Hav 
arbeidsgruppen bestå  av Arild 
Andresen og Øyvind Knudsen 

I løpet av sesongen har følgende 
arrangementer gå  av stabelen; 

- Navigare Cup 2022 

- Klubbmesterskap 2022 med 
påfølgende sosialt samvær    

NAVIGARE CUP 
I løpet av sesongen 2022 har vi 
ha  en liten lbakegang i antall 
deltakende båter fra 2021 
sesongen.  Total har 16 båter 
delta  i løpet av sesongen mot 22 
året før.  Vi satser på at vi får med 
flere båter kommende sesong.  

Som dligere år har vi ha  bra 
variasjon i forholdene i løpet av 
sesongen, totalt har vi få  avviklet 
11 tellende seilaser i løpet av 13 

rsdager på orden.   Programmet 
for rsdagen er at vi møtes kl 
18:00 for et kort skippermøte med 
utdeling av startlister basert på 
valgt bane.  Vi har også i år holdt 
oss l Gunder start da det senker 
terskelen for å delta samt at det 
krever lite administrasjon utover 
behovet for å se e opp start lister.   

Bredden i deltagelsen har også i år 
vært stor, både i ambisjoner og 

bå yper. En god blanding av 
rega abåter, turbåter, samt skøyta 
Kaja som var med første del av 
sesongen. Variasjonen i bå yper 
gjør at de fleste har noen båter i 
matchende størrelse og has ghets 
potensiale de kan seile mot slik at 
vi får kamp om alle plassene på 
listen.  En ng viser resultatlisten 
meget klart; at en må delta på 
flest mulig rega aer dersom en 
skal komme opp i den øvre 
halvdelen e er sesongen. 

Hver rsdag ble avslu et med 
samling på land, hvor vi går 
gjennom resultater og prater li  
generelt rundt dagens seilas.  Før 
vi avlsu er med utdeling av 
trekkepremier fra våre sponsorer 
Seatronic og HellyHansen.  

I 2023 starter vi opp med Navigare 
cup 16. mai og planlegger som 
vanlig 6 seilaser før og 6 seilaser 
e er sommerferien.  

KLUBBMESTERSKAP 2022  – 

JELØYA RUNDT 
Klubbmesterskapet i Tur og Hav 
ble avviklet helgen 24 - 25. 
september, med Jeløya rundt.  
Banen var som vanlig med start i 
Søly, målgang i Mossesundet hvor 
vi fortøyer ved gjestebryggene for 
sosialt samvær, for dere er å seile 

lbake på søndagen.    

Lørdagen fikk vi en flo  dag på 
med stabil vind fra nord, noe som 
ga lense start fra ut fra Søly, en 
rask skarp slør vestover mot 
stalsberget, med påfølgende kryss 
opp langsmed Jeløya.  Vinden 
holdt overaskende bra også inne i 
mosseundet slik at alle kom inn 
godt innenfor maksimal d.  

På kvelden mø es vi l en hyggelig 
middag med greske re er på 
restaurant Alexandros.   

Søndag formiddag var det rela vt 
lite vind, noe som medførte at vi 
må e utse e og fly e starten.  
Det ble motorkjøring ut l Bile 
hvor vi organiserte en felles start, 
på en svak sønnavind.  Det første 
strekket ned mot gullholmen var 
det le  vind i ellers strålende vær, 
fra gullholmen økte vinden en del 
slik at det ble bra fart på alle rundt 
søndre Jeløy og inn l Søly.    

Årets klubbmester ble Pål Black 
med mannskap i Albin express 
Black Pearl    

- For T&H Øyvind Knudsen
Resultater Navigare Cup 2022 

Resultater fra klubbmesterskapet 
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Veien l Op mist VM
 

Storm sa  for første gang i en 
op mist på Pinseleir 2019 da han 
var 12 år gammel. Før leiren leste 
han «Hvordan seile op mist» fra 
perm l perm tre ganger, og 
sammen med oppveksten i stor 
seilbåt, mestret han op misten 
raskt. 2020 sesongen ble preget av 
covid, med veldig amputert 
vårsesong og ingen internasjonale 
mesterskap. Mathias Molla  var 
treneren i Moss, og det ble 
gjennomført NM og noen NC i 
løpet av høsten, der Mathias bidro 
med sin kunnskap og erfaring – 
både teknisk og mentalt. Storm 
oppnådde for året en 
overraskende 5. plass på Norges 
rankingen, og igjen - på grunn av 
covid og mangel på arrangerte NC 
våren 2021, ble denne rankingen 
brukt som grunnlag for u ak l 
mesterskap i 2021. 

Med andre ord – Storm var 
kvalifisert for VM deltagelse, som 

da ville bli hans 5 rega a 
noensinne…:-) Verken Storm eller 
resten av familien så denne 
komme, og var først i tvil om vi 
skulle reise. Men som Simen 
Syrrist sa; - «VM er på Garda sjøen 
– en av de virkelig flo e arenaene i 
verden!!?» Så hele familien reiste 
og ble introdusert for seilsirkuset. 

Selv om resultatene i VM 2021 var 
medium, ble mesterskapet en 
game-changer for Storm. Han 
kjente ingen av deltagerne fra 
Norge fra før, men fikk gjennom 
trening i forkant i Norge og 
deltagelsen i Italia kny et 
vennskap og kontakter som har 
hjulpet ham mye siden.  

E er de e mesterskapet hadde 
Storm en sterk mo vasjon for å 
satse hardere på seiling, og da 
seileren Fredrik Lööf ringte og 
inviterte Storm med som 
treningskompis for sin sønn Victor, 
for å satse mot op mist VM 2022, 

var svaret gi . Det ble en høst og 
vinter med flere treningsopphold 
og rega aer i utlandet, hvor Storm 
reiste sammen med Fredrik og 
Victor. På disse turene kjørte de et 
10 dagers program som innebar 
trening, hvile, mat, søvn og 
konkurranse. De fulgte og lærte 
oppskri en l Fredrik, som selv 
har forberedt seg l 6 OL. Mellom 
disse treningsoppholdene 
fokuserte Storm på fysisk trening, 
og beny et anledningen l å 
fortse e å spille fotball for Ekholt. 

Våren 2022 kvalifiserte Storm seg 
igjen l VM, med blant annet sølv i 
NM. VM ble arrangert i Bodrum 
Tyrkia, men først reiste Storm og 
tRE l fra teamet for et 
treningsopphold i Garda. I Tyrkia 
var det gode forhold med friske, 
men ski ende vinder, som gjorde 
sidevalget på første-kryssen kri sk. 
Varmen var også u ordrende, med 
lite skygge i rigge- og 
venteområdet på land, som i 
praksis resulterte i at seilerne var 
ute i stekende sol 8 mer hver 
dag. Så som o e før, ble også 
de e mesterskapet en øvelse i å 
klare å være den beste utgaven 
(seileren) av seg selv hver eneste 
dag, gjennom hele mesterskapet 
som bestod av 7 dager med seiling 
i strekk. 

Norge gjorde det veldig bra og de 
tre beste norske var alle innen 
topp 40. Victor på 11, Storm på 32 
og Mar nius Melleby Hopstock på 
34 plass.  

E er VM by et Storm bå ype og 
er nå rormann i en 29`r sammen 
med gast Phillip Forslund.

  

Storm Kopperud 
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Hjerterom på Værla
 

Moss Seilforening har inngå  
samarbeid med Vindski . De e er 
en frivillig interesseforening som 
tar med ungdom som ikke har ha  
muligheten før ut på seiltur. 
Vindski  arbeider også med 
integrering gjennom seilsporten.  

Samarbeidet i med Vindski  har 
ført l at vi i 2022 har gjennomført 
ulike arrangement på Søly hvor 
fokus har vært å gi ungdom på 
flyktningmo ak en hyggelig 
opplevelse i en ellers vanskelig 
hverdag.  

Primus motor for Vindski  i 
Øs old er Mikael Khei, som også 
er medlem i Moss Seilforening.  
Mikael er en ivrig seiler i halv ton 
miljøet i Skjeberg og en ak v 
singelhanded seiler. 

I 2022 har Mikael organisert slik at 
ungdommer på flyktningmo ak 
har kommet l Søly. Her har det 
vært li  servering av mat, en bli 
kjent øvelse og dere er en tur på 

orden. Medlemmene i Moss har 
s lt med båter og det har vært 
med 3-4 ungdommer i hver båt.  

For oss som har delta  har de e 
vært en meningsfylt kveld på 
Værla og ikke minst en kveld l 
e ertanke. Krigen i Ukraina 
kommer på e  vis te ere på når 
man er på bå ur med ungdommer 
som har må et flykte fra 
hjemlandet pga Pu ns brutale 
krigføring. Før første kveld på 
Værla må jeg si at jeg var li  
usikker på hvordan det ville være å 
ha med ungdommer som har 
opplevd krigen på nært hold. For 
alle oss seilere har imidler d de e 

vært en udelt posi v opplevelse å 
få lov l å være med å bidra l at 
hverdagen deres blir li  bedre, 
mens de venter på at krigen skal 
slu e.  

Vi hadde også et arrangement i 
regi Sommerseilskolen hvor 
Ukrainske barn deltok med de 
samme ak vitetene som våre 
andre barn. Bare godord fra det 
arrangementet og stor takk l 
ungdommene fra Moss 
Seilforening som arrangerte de e. 

Stor takk også l Mikael for den 
innsats han og Vindski  gjør for de 
i samfunnet vårt som trenger li  
stø e og ekstra omtanke.  Vi ser 
frem l videre samarbeid i 2023.  


